

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China
20th 周年紀念
ANNIVERSARY



商舖及零售業
Shops and Retailers

銅獎 Bronze Award

AEON

AEON Stores (Hong Kong) Co., Limited
永旺(香港)百貨有限公司

永旺 (香港) 百貨有限公司
AEON Stores (Hong Kong) Co., Limited

AEON秉承集團「貢獻地區」的信念，多年來一直致力實現可持續發展社會。透過在門市安裝節能裝置，積極推行資源循環再用及舉辦不同環保教育活動，與持份者攜手努力，為環保作出貢獻。

Upholding the group's belief in "Contributing to Local Communities", AEON has been striving towards the realisation of a sustainable society over the years. Through installing energy-saving equipment in stores, implementing resources recycling and organising various environmental education programmes, AEON joins hands with stakeholders in contributing to protecting the environment together.



就食用期限將至的食品提供特別折扣，減少浪費食物。
Offering special discounts on food items close to expiry dates to reduce amount of food waste.



提供可再用的紙箱供顧客包裝已選購貨品，物盡其用。
Providing reusable carton boxes for customers to pack their purchased items and hence fully utilising these boxes.



冷凍櫃設有門、風罩、壓縮器及高效電機，減少熱能流失，達至節能效果。
Equipping refrigerators with doors, wind covers, compressors and high-efficiency motors to reduce heat loss and conserve energy.